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 OBČINA HAJDINA  

O b č i n s k i  s v e t 

 

Številka: 900-1/2010-17 

Datum:  7. 2. 2013 

Z A P I S N I K 

  

17. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina, ki je bila v sredo, 7. februarja 2013, ob 16. 

uri, v prostorih Občine Hajdina, Zg. Hajdina 44/a. 

 

Sejo je na podlagi 22. člena Poslovnika sklical župan Občine Hajdina mag. Stanislav Glažar, 

ki je z vabilom predlagal naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA:  

1. Otvoritev, pozdrav in ugotovitev navzočnosti, 

2. Odgovori na pobude in vprašanja, 

3. Pregled in potrditev sklepov in zapisnika 16. redne seje,  

4. Pregled in potrditev dnevnega reda, 

5. Predlog Odloka o proračunu Občine Hajdina za leto 2014, 

6. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v enoto 

vrtec pri OŠ Hajdina, 

7. Predlog Pravilnika o spremembah Pravilnika o sofinanciranju letnih programov športa v 

Občini Hajdina,  

8. Predlog Sklepa o potrditvi DIIP-a za ureditev komunalne in prometne infrastrukture na 

območju Občine Hajdina (izgradnja kanalizacije z ureditvijo cestišč),  

9. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa športa v Občini Hajdina za leto 2013, 

10. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa ljubiteljske kulture v Občini Hajdina za leto 

2013, 

11. Pobude in vprašanja. 

 

 

1. OTVORITEV, POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 

 

Župan uvodoma pozdravi navzoče in ugotovi sklepčnost. 

 

Navzoči: Hilda Bedrač, Anton Cestnik, Anica Drevenšek, Franc Krajnc, Uroš Krajnc, Ivan 

Lešnik, Jožica Lešnik, Viktor Markovič, Franc Mlakar, Ivo Rajh, Karl Svenšek, Andrej Tkalec 

in Maja Vogrinec. 

 

Opravičeno odstoten: Ivan Vegelj 

 

Navzočih je 13 članov sveta s čimer je podana sklepčnost seje, zato je svet lahko nadaljeval s 

sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

 

Na seji so prisostvovali še: 

- Valerija Šamprl, direktorica Občinske uprave Občine Hajdina, 

- Marjan Leber, predsednik Nadzornega odbora, 

- Lidija Terbulec, pri 5. tč. dnevnega reda, 

- Majda Goznik, novinarka Štajerskega tednika, 

- Karolina Kaisersberger, zapisnikarka. 
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2. ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

Župan prosi za obrazložitev direktorico Občinske uprave Valerijo Šamprl, ki pove, da je na 

prejšnji seji bilo sproti odgovorjeno na vsa vprašanja.  Kar se tiče pobude, ki je bila dana v 

zvezi s podjetjem Meltal, v Slovenji vasi pa pove, da je zadeva že realizirana. Bo pa v 

ponedeljek še en sestanek v zvezi s tem. 

 

3. PREGLED IN POTRDITEV SKLEPOV IN ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE 
 

Predsedujoči daje v obravnavo zapisnik in sklepe 16. redne seje občinskega sveta, ki je bila 

19. decembra. 
 

Pripomb ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 160: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme zapisnik 16. redne seje v predlagani vsebini. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 
 

4. PREGLED IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Župan pove, da ima današnji dnevni red 11 točk. Pisno gradivo je bilo priloženo k vabilu in 

objavljeno na spletni strani občine.  Predlaga umik 7. tč. dnevnega reda, Predlog Pravilnika 

o spremembah Pravilnika o sofinanciranju letnih programov športa v Občini Hajdina, kajti v 

zvezi s tem je potrebno je še nekaj uskladitev. Pri 8 tč. dnevnega reda je potrebno dodati tč. 

b., ki se glasi Predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega programa za ureditev komunalne in 

prometne infrastrukture na območju Občine Hajdina. Člane občinskega sveta sprašuje, če 

ima kdo kakšen predlog za umik ali razširitev dnevnega reda.  
 

Župan ugotavlja, da nihče nima predlogov za umik in dopolnitev dnevnega reda. Sprašuje 

predsednika Statutarno pravne komisije, če ima Statutarno pravna komisija kakšne pripombe. 
 

Viktor Markovič pove, da Statutarno pravna komisija nima pripomb na predlagani dnevni 

red. 
 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči v skladu z 20. členom Statuta občine Hajdina in 33. 

členom Poslovnika občinskega sveta na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 161: 

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje predlagani dnevni red.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

5. PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HAJDINA ZA LETO 2014 

 

Župan obrazloži, zakaj se je pripravil predlog proračuna Občine Hajdina za leto 2014 in 

pove, da je kar nekaj razpisov, tako državnih kot evropskih, na katere se občina želi prijaviti 

in če se hočeš prijaviti moraš imeti projekte vključene v svoje občinske programe torej 

proračune in načrte razvojnih programov. Danes se sprejme sklep, da se predlog proračuna 

za leto 2014 da v javno obravnavo do 28. februarja. V tem času bo vsa zainteresirana javnost 

dala pripombe. Osnova za predlog so finančni pokazatelji iz države in pa proračun za leto 

2013, kar se tiče investicijskega dela,  pa so to predlogi, ki so bili zbrani na sestankih vaških 

odborov, predlogi občinskih svetnikov in pa to, kar je že bilo zbrano v načrtu razvojnih 
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programov.  Glede na to, da je o tem je že razpravljal Odbor za javne finance prosi 

predsednika, da poda stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je župan tudi na Odboru za javne finance obrazložil predlog proračuna za 

leto 2014 in odbor je sprejel stališče, da se Predlog odloka o proračunu Občine Hajdina za 

leto 2014 sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan sprašuje, če bi morda kdo še kaj dodal. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 162: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme Sklep o izvedbi javne razprave o predlogu proračuna 

Občine Hajdina za leto 2014.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel  predlagani sklep. 

 

6. PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O 

SPREJEMU OTROK V ENOTO VRTEC PRI OŠ HAJDINA 

 

Župan prosi za obrazložitev poročevalko pri tej tč. dnevnega reda, Hildo Bedrač, predsednico 

Odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Hilda Bedrač pove, da je Odbor za negospodarske dejavnosti sprejel stališče, da se Predlog 

Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v enoto vrtec pri OŠ 

Hajdina sprejme s spremembo, da se pri kriterijih v 1. točki število točk iz 50 spremeni v 70 

točk. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 163: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o sprejemu otrok v enoto vrtec pri OŠ Hajdina s stališčem Odbora za 

negospodarske dejavnosti. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

7. PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DIIP-A ZA UREDITEV KOMUNALNE IN 

PROMETNE INFRASTRUKTURE NA OBMOČJU OBČINE HAJDINA 

(IZGRADNJA KANALIZACIJE Z UREDITVIJO CESTIŠČ) 

 

Župan poda obrazložitev in pove, da smo kot prioriteto v naši občini za razpis 322 Ministrstva 

za kmetijstvo, opredelili kanalizacijo. V preteklem letu smo se prijavljali s sedmimi projekti, s 

katerimi smo zadostili kriterijem ministrstva, žal pa je zaradi številnih prijavljenih projektov 

občin prišlo do pomanjkanja sredstev in nismo izvajali ničesar. Pri novem razpisu so 

spremenjeni kriteriji, in sicer vsaka občina se lahko prijavi samo z eno vlogo. Ko smo 

analizirali kako počrpati največ sredstev, saj gre za možnost črpanja 500.000 EUR na občino 

za en projekt, od tega 60 % državnih sredstev in 40 % občinskih, naš stroške je tudi DDV  

smo se odločili, da na področju kanalizacijskih sekundarnih vodov zberemo vse tiste, ki 

ustrezajo pogojem razpisa. Potrebno je bilo najti tiste lokacije, kjer je ob kanalizaciji 

potrebno sanirati še vsaj eno zadevo, in sicer vodovod, ureditev cestišča ali pločnik. Prišli 
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smo do take rešitve, da smo po celi občini našli kanalizacijske sisteme z urejanjem cestišč. 

Skupno je bilo zbranih v dolžini 1250 m gravitačnega voda, 46 m tlačnega voda in dve 

črpalki. Na novo zgrajeno kanalizacijsko omrežje se bo lahko priključilo 48 gospodinjstev. Ob 

tem pa se bo za vsa ta področja uredilo še ureditev cestišč. Ker gre za projekt v vrednosti  

500.000 EUR smo morali v potrditev dodati še Investicijski program. Ker je o tem že 

razpravljal Odbor za javne finance prosi še Iva Rajha, da poda stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je na Odboru za javne finance bilo sprejeto stališče, da se  Predlog Sklepa 

o potrditvi DIIP-a za ureditev komunalne in prometne infrastrukture na območju Občine 

Hajdina in investicijski program sprejmeta v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

a) SKLEP št. 165: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o potrditvi DIIP-a za ureditev 

komunalne in prometne infrastrukture na območju Občine Hajdina. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

Razprave ni bilo tudi glede investicijskega programa zato daje predsedujoči na glasovanje 

naslednji 

 

b) SKLEP št. 166: 

Občinski svet Občine Hajdina  sprejme predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega programa 

za ureditev komunalne in prometne infrastrukture na območju Občine Hajdina. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

8. PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI 

HAJDINA ZA LETO 2013 

 

Župan pri tej tč. dnevnega reda prosi za obrazložitev Hildo Bedrač, predsednico Odbora za 

negospodarske dejavnosti. 

 

Hilda Bedrač pove, da je Odbor za negospodarske dejavnosti sprejel stališče, da se predlog 

Sklepa o potrditvi letnega programa športa v Občini Hajdina za leto 2013 sprejme v 

predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 167: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o potrditvi letnega programa športa v 

Občini Hajdina za leto 2013. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 
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9. PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI LETNEGA PROGRAMA LJUBITELJSKE 

KULTURE V OBČINI HAJDINA ZA LETO 2013 

 

Župan prosi za poročanje, Hildo Bedrač, predsednico Odbora za negospodarske dejavnosti. 

Hilda Bedrač pove, da je Odbor za negospodarske dejavnosti sprejel stališče, da se predlog 

Sklepa o potrditvi letnega programa ljubiteljske kulture v Občini Hajdina za leto 2013 

sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 168: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o potrditvi letnega programa športa v 

Občini Hajdina za leto 2013. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

10. POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

1. Župan poda naslednje informacije: 

- Izdan je koledar prireditev, ki je bil poslan vsem gospodinjstvom v občini Hajdina. 

- V tem času je veliko občnih zborov in apelira na člane občinskega sveta, da se jih naj 

udeležujejo, vsaj tistih, ki so v njihovih vaseh. 

- Vse povabi na kulturno prireditev, ki bo danes ob 18. uri, v domu vaščanov Draženci. 

- Imeli smo sestanek s predsedniki vaških odborov, s predsednikom Odbora za gospodarske 

dejavnosti in predsednikom Komisije za infrastrukturo, na katerem so pregledali 

realizacijo ciljev in nalog v letu 2012. Predsedniki vaških odborov so bili z realizacijo 

zadovoljni, saj so se povsod izvedli prednostni projekti in tisto, kar je bilo v proračunu. 

Pohvalili so sodelovanje z občinsko upravo in način dela, s katerim, pri izvajanju 

posameznih investicij lahko sodelujejo tudi predstavniki vaških odborov. S tem se doseže 

bolj usklajeno sodelovanje.  

- Bil je tudi sestanek z Uredniškim odborom občinskega glasila Hajdinčan. Ta sedaj izhaja 

šestkrat na leto, da so informacije bolj aktualne. 

- Začele so se priprave na izdajo zbornika, ki naj bi Občino Hajdina predstavil na vseh 

področjih njenega delovanja. Za zbornik se bodo poskušala pridobiti tudi sredstva LAS. 

- Na javno razgrnitev projekta izgradnje plinovoda Lendava – Kidričevo se je odzvalo samo 

pet občanov, kljub temu, da so vabila prejela vsa gospodinjstva v naselju Draženci in v 

naselju Zg. Hajdina preko proge. Ne glede na ta odziv so se z odborom za okolje in 

prostor izoblikovala stališča in zahteve, ki so bila posredovana na Ministrstvo za 

infrastrukturo in prostor.  

- Še vedno potekajo aktivnosti glede poenotenja omejitev hitrosti na državnih in regionalnih 

cestah. 

- Kar se tiče problematike v zvezi z onesnaževanjem okolja podjetja Meltal v Slovenji vasi, 

se je ugotovilo, da je vse v mejah dopustnega, bo pa v ponedeljek ob 12. uri, na kraju 

samem potekal še en sestanek, na katerega povabi vse zainteresirane člane občinskega 

sveta.  

- Občina Hajdina se je prijavila na razpis »Evropa za državljane« in poskušala tudi iz tega 

naslova pridobiti del sredstev za nekatere kulturne in športne prireditve. Prijavili so se 

štirje projekt, in sicer s predstavniki občin Sombor in Apatin se pogovarjajo o športnem in 

kulturnem sodelovanju, Planinsko društvo Hajdina je navezalo stike s Planinskim 

društvom iz Zagreba, Društvo žena in deklet Občine Hajdina pa bo sodelovalo z 

Varaždinskimi toplicami. 
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Župan pove, da je pred kratkim Nadzorni odbor Občine Hajdina poslal dve poročili, in sicer 

Poročilo o izvedenem nadzoru za izgradnjo vrtca, katero še ni v celoti zaključeno saj bo še v 

zvezi s tem en interni sestanek in poročilo o izvedenem  nadzoru javnega naročila o izgradnji 

kanalizacije v naselju Zg. in Sp. Hajdina, o katerem pa bi glede na to, da je predsednik 

nadzornega odbora, Marjan Leber prisoten na seji morda kaj na kratko še povedal. 

 

2. Marjan Leber, pove glede poročila o izvedenem nadzoru javnega naročila o izgradnji 

kanalizacije v naselju Zg. in Sp. Hajdina, da je pregled izkazal pravilnost postopka in 

glede na zakon o javnem naročanju ni bilo ugotovljenih nobenih nepravilnosti. 

 

3. Andrej Tkalec poda informacijo glede aktivnosti pri komasaciji na prvem območju, ki se 

je razdelil na tri dele, ki zajemajo naselja Gerečja vas, Slovenja vas, Skorbo, in Hajdoše z 

300 lastniki in 250 ha zemljišč.  Za prijavo na državnem razpisu je potrebno zbrati 67 % 

soglasij lastnikov, kar se je že zbralo. Verjetno bo moral nekatere zadeve v zvezi s tem 

pred iztekom roka razpisa, potrditi še občinski svet. 

 

4. Anton Cestnik sprašuje glede na to, da je prisoten predsednik Nadzornega odbora, da ni 

zasledil Programa dela Nadzornega odbora Občine Hajdina za 2013 in Poročila za leto 

2012. 

 

Župan odgovori da je to iz strani nadzornega odbora že bilo dano, vendar še ni bilo 

posredovano članom občinskega sveta. 

 

 

SKLENITEV SEJE 

Dnevni red 17. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina je bil izčrpan, zato je 

predsedujoči sejo zaključil ob 16.35.   

 

Zapisala             župan Občine Hajdina 

Karolina Kaisersberger                        mag. Stanislav Glažar 


